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Saksnr.: 211/09-11 Saksliste til FS møtet torsdag 26.august 2010  

 

AU-vedtak i saksnr.: 211/09-11 

Arbeidsutvalget fastsetter følgende saksliste til FS-møtet 26. august 2010  

kl 13:00 – 19:00 i NHFs lokaler.  (Lunsj fra kl 12:00.) 

 

1. Trenerteam for LKS kommer til møtet for å gi en statusrapport og orientere om planene 

fram mot EURO 2010 i Norge og Danmark.  (Kl 14:00). 

2. Økonomi første halvår 2010.  

3. Reisestøtte og andre stønadsordninger fra NHF. 

4. Jubileum 2012.  ( notat til styret).  Info + økonomi. 

5. Rapport fra arbeidsområdet Fagutvikling.   (Kari + Øyvind).  (Kl 16:15 – 17:00). 

6. EURO 2010 – Generell statusgjennomgang samt drøfting/behandling av ”Rammer og 

vilkår for hospitality”.   

7. Forbundsrådsmøtet 17.-18.  september. 

 a) Verdier og verdiarbeid. 

 b) Loddsaken. 

 c) Anlegg. 

 d) Toppklubbprosjektet. 

 e) Strategiplan/Forbundsting. 

 f) Medlemsundersøkelsen. 

 g) Åpen post/Innspill fra regionene. 

8. Rapporter/referater. 

 a) Rapport fra NM i Beach håndball i Arendal 30. juli – 1. august. 

 b) Status medieforhandlinger. 

 c) Status anleggsarbeid. 

  - Realisering av nasjonalanlegg i Oslo området. 

  - NHFs Nasjonalanleggsmodell. 

 d) Status og planer for Lotteriutvalgets arbeid. 

 e) Rapport fra hovedlederne som har vært i aktivitet i sommer. 

 f) Rapport knyttet til påtenkt undersøkelse/kartlegging knyttet til kvinneandelen i norsk   

     håndball. 

 g) Status Topphåndballprosjektet (20 minutter). 

 

Saksnr.: 212/09-11 Dagpengesats for internasjonale dommere  

 

For drøye 10 år siden besluttet NHF å yte dagpenger til våre dommere under internasjonale 

oppdrag.  Dette med bakgrunn i at de internasjonale dommersatsene ikke på langt nær 

kunne kompensere for en eventuelt tapt inntekt for knyttet til dommernes ordinære arbeid.  

(Permisjon uten lønn.) 
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Noe senere ble det åpnet for at dagpengene fra NHF kunne settes på stipendkonto hos NHF.  

Forutsetningen for å kunne disponere midler fra fondet uten at dette ble gjenstand for 

personbeskatning, var at midlene ble benyttet til videreutviklingstiltak som dommer.  

(Innledningsvis var det videre stilt krav til at opptjente stipendmidler skulle benyttes 

innenfor opptjeningsåret.)  En stadig strengere og nødvendig innstramming av hvilke type 

tiltak som kunne finansieres gjennom fondet, førte etter påtrykk fra revisor til at ordningen 

ble avviklet pr mars 2010.  Det har etter denne tid vært avholdt møte med dommernes (og 

observatørenes) tillitsvalgte. 

 

Dommernes tillitsvalgte har på vegne av de internasjonale dommerne sendt henvendelse til 

NHF der de ber om at dagpengesatsen økes med bakgrunn i at fondsordningen er avviklet.   

I denne sammenheng er det verd å anføre at de internasjonale satsene knyttet til dommer-

oppdrag fortsatt ikke kompenserer for et inntektsbortfall for våre dommere. 

 

Arbeidsutvalget oppfatter prosessen og drøftingene med de internasjonale dommerne 

v/tillitsvalgt som gode og saklige.  Det samme gjelder innspillet fra tillitsvalgt for dommerne.  

Arbeidsutvalget ser det heller ikke som urimelig at dagpengesatsene økes noe i tilknytning 

til bortfall av stipendordningen.   

 

AU-vedtak i saksnr.: 212/09-11 

Dagpengesatsen heves til NOK 700,- fra 01.03.2010, og til 800,- fra 01.01.2011. 

 

Saksnr.: 213/09-11 Kosttilskudd med ukjent risiko  

 

På møtet ble Arbeidsutvalget gitt en ytterligere orientering om både grunnlaget og status på 

denne saken.  Det ble på møtet spesielt fokusert på Olympiatoppens (OLTs) klassifisering av 

kosttilskudd, bakgrunnen for denne klassifiseringen og tilhørende konsekvenser.   OLTs 

klassifisering baseres på å minimalisere risikoen for at en utøver i vanvare skal innta et 

ulovlig stoff/substans mht. dopingreglementet. 

 

AU-vedtak i saksnr.: 213/09-11 

NHF, på lik linje med resten av norsk idrett, støtter opp om antidopingarbeidet og OLTs 

retningslinjer knyttet til dette.  Arbeidsutvalget understreker at samtlige spillere på norske 

landslag i håndball må etterleve de retningslinjer som gjelder med hensyn til eventuelle 

kosttilskudd.   
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Saksnr.: 214/09-11 Forslag til endringer i NIFs Lov  

 

Det vises til utsending (e-post) 16. juli vedrørende høringsdokument knyttet til foreslåtte 

endringer i NIFs Lov. 

 

Hovedtrekkene i de foreslåtte endringer er: 

 

Kjønnsfordeling:  Bestemmelsene om kjønnskvotering fungerer bedre dess nærmere 

forbundsnivået en kommer.  For øvrig gir loven sammen med ”Retningslinjer for 

dispensasjon” tilstrekkelig rom for fleksibilitet. 

 

Valgbarhetsbestemmelsene: I hovedsak støttes dette forslaget.  Det avgjørende i denne 

forbindelse er å sørge for at valgte personer har nødvendig habilitet.  I dette ligger at det 

nøye må vurderes hvilke roller som kombineres – ikke bare innen ett organisasjonsledd, men 

også mellom organisasjonsledd.   

Ansatte bør som et minimum fortsatt ikke kunne velges til tillitsfunksjoner innen for den 

organisasjonslinje som vedkommende er ansatt i, eller være stemmeberettiget på årsmøter i 

idrettslag der de er medlemmer så fremt dette idrettslaget (eller gruppa) er medlem av den 

organisasjonslinja som vedkommende er ansatt i. 

 

Inhabilitet:  NHF stiller spørsmålstegn ved hvorfor bestemmelsen om inhabilitet ikke skal 

komme til anvendelse på idrettslagenes årsmøter. 

 

Protokollplikt:  Dette støttes.  I tillegg bør det vurderes krav til offentliggjøring.  (For øvrig 

er dette stort sett overensstemmende med eksisterende rutiner i NHF.)  Ved å gjøre det til en 

fellesbestemmelse styrker dette tilliten til organisasjonens vedtak og protokoller. 

 

Opprettelse/nedleggelse av særkretser/regioner:  Dette bør være opp til det enkelte 

særforbund.  (Lovregulert i det respektive særforbunds lov.) 

 

Allianseidrettslag:  Dagens ordning fungerer i det store greit for NHF.  Det savnes 

imidlertid en ytterligere fleksibilitet knyttet til flere ”håndballklubber” innen samme 

allianseidrettslag.   

 

Et felles domsorgan: NHF støtter ikke dette forslaget. NHF er spesielt tvilende til forslaget 

sett i sammenheng med de foreslåtte endringene i sanksjonsreglementet. (Alminnelige 

disiplinære forføyninger.) 

 

Alminnelige disiplinære forføyninger:  Støttes under forutsetning av at særforbundene 

fortsatt har myndighet til å benytte straffebestemmelsene. 
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Inngåelse av personlige sponsoravtaler:   

Dagens regime bør opprettholdes – der det er organisasjonsledd som er avtalepart.  Dette 

muliggjør fortsatt avtaler som tilgodeser utøver, men sikrer organisasjonen kontroll og 

myndighet.  En eventuell fordeling til utøvere må være opp til det enkelte særforbunds 

fordelingspolitikk. 

 

Idrettens organisasjonsledd – næringslivet.  Idrettens frie stilling må opprettholdes.   

 

AU-vedtak i saksnr.: 214/09-11 

GS bes utforme høringsuttalelse på bakgrunn av diskusjonen i AU.  Høringsuttalelsen 

sendes FS til uttalelse før oversending til SFF.  Eventuelt ytterligere justering gjøres i 

tilknytning til FS-møtet 26. august. 

 

Saksnr.: 215/09-11 Spillemiddelsøknad  

 

Forslag til søknad om spillemidler for 2011 (fra NIF til Kulturdepartementet) er ute til 

høring.  Særforbundenes Fellesorganisasjon søker å samordne tilbakespill til NIF. 

 

AU-vedtak i saksnr.: 215/09-11 

Arbeidsutvalget ber GS utforme forslag til høringssvar med hensyn til en felles 

høringsuttalelse fra Særforbundenes Fellesorganisasjon.  Begge høringer sendes FS til 

kommentar. 

 

Saksnr.: 216/09-11 Anlegg  

 

På møtet ble det referert fra: 

- Samarbeidet med Totalprosjekt AS.  (Generell status og arbeidet med hovedavtale.) 

- Arbeidet med NHFs nasjonalanleggsmodell.  (Status og framdrift.) 

 

AU-vedtak i saksnr.: 216/09-11 

Til orientering.  Saken settes opp på FS-møtet 26. august. 

 

Saksnr.: 217/09-11 Møteplan høsten 2010  

 

Arbeidsutvalget ser, i tråd med styremedlem Morten Finboruds innspill, behov for å legge til 

rette for et ekstra Forbundsstyremøte i løpet av høsten.  Basert på foreliggende møteplan der 

FS treffes i tilknytning til Forbundsrådsmøte 17.-18. september (Gardermoen), terminfestede 

FS-møter 13. oktober (telefonmøte) og 27.-28. november, synes primo november som det best 

egnede tidspunktet. 
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AU-vedtak i saksnr.: 217/09-11 

Arbeidsutvalget foreslår et ekstra FS-møtet til en av følgende 3 datoer: 

 

a) Torsdag 28. oktober  

b) Torsdag 4. november 

c) Fredag 5. november 

 

Møtet er planlagt med følgende møteramme: kl 14:00 – 19:00. 

 

Saksnr.: 218/09-11 Aktuelle referater/rapporter  

 

Det ble kort referert fra: 

a) Arbeidet med ny medieavtale. 

b) Beach håndball – Arbeidsgruppas framdrift i lys av at Henriette Skjørdal for tiden 

studerer utenlands.  AU foreslår at May Romundstad forespørres med tanke på dette. 

c) Juniorjentene våre ble verdensmestre!  Innenfor rammen av diskusjonen i AU, ber AU 

om at GS sender en oppmerksomhet til hver av jentene. 

d) IHF har annonsert et mulig første presentasjonsmøte i forbindelse med VM 2013 

søknaden, lørdag 14.august.  NHF har søkt IHF om utsettelse av presentasjonen til 

ultimo august. 

 

AU-vedtak i saksnr.: 218/09-11 

Til orientering. 

 

 

 

 

 

  

Karl-Arne Johannessen (president)  Nina Britt Husebø  (visepresident) 

 

 

  

Espen Karlsen                      (styremedlem)      (styremedlem) 

   

 

Forbundsstyrets og Arbeidsutvalgets protokoller er offisielle og bindende for organisasjonen 

når minimum 2 av de 4 overstående medlemmer av Forbundsstyret har signert protokollen. 

 

 


